

Contents:—The Honourable Messieurs Aikins, Armand, Benson, Bill, Burnham, Campbell, Chapais, Crawford, Duchesnay, E. H. J., Dumouchel, Holmes, Kenny, Lacoste, McCrea, McDonald, McLelan, McMaster, Matheson, Mills, Mitchell, Renaud, Ross, Ryan, Seymour, Shaw and Skead.—26.

Non-Contents:—The Honourable Messieurs Bourinot, Chaffers, Christie, Cormier, Dickson, Guévremont, Hamilton (Québec), Hamilton (Ontario), Leonard, Leslie, Letellier de St Just, Locke, McClelan, Macpherson, Malhiot, Miller, Olivier, Reesor, Robertson, Sanborn, Simpson, Wark and Wilmot.—23.

MISCELLANEOUS

The following Bills were read a second time:

An Act to explain and amend the Act respecting the Collection and management of the Revenue, the Auditing of Public Accounts and the liability of Public Accountants.

An Act to amend the Act respecting the Duties of Justices of the Peace out of Sessions in relation to Summary Convictions and Orders.

The tenth Report of the Joint Committee respecting Printing was adopted.

Pursuant to the Order of the Day, the House proceeded to the consideration of the Report of the Select Committee appointed to enquire what steps have been taken, and what progress has been made in the United Kingdom, towards establishing a uniform International decimal system of measures, weights and coins, and to report how far such a system may be advantageously applied to the measures, weights and coins of this Dominion, and

The said Report being again read,

On motion of the Honourable **Mr. Ryan**, seconded by the Honourable **Mr. Letellier de St Just**, it was adopted.

The following Bills were read a second time:—

“An Act to amend the Act imposing duties on Promissory Notes and Bills of Exchange.”

“An Act to vest in Her Majesty for the purposes therein mentioned, the property and powers now vested in the Trustees of the Bank of Upper Canada.”

“An Act to amend the Law relating to the Inspection of Rawhides and Leather”, was read a second time.

“An Act respecting the Marking of Timber”, was read a second time.

Pour: Les honorables MM. Aikins, Armand, Benson, Bill, Burnham, Campbell, Chapais, Crawford, Duchesnay, E.-H.-J., Dumouchel, Holmes, Kenny, Lacoste, McCrea, McDonald, McLelan, McMaster, Matheson, Mills, Mitchell, Renaud, Ross, Ryan, Seymour, Shaw et Skead.—26.

Contre: Les honorables MM. Bourinot, Chaffers, Christie, Cormier, Dickson, Guévremont, Hamilton (Québec), Hamilton (Ontario), Leonard, Leslie, Letellier de St Just, Locke, McClelan, Macpherson, Malhiot, Miller, Olivier, Reesor, Robertson, Sanborn, Simpson, Wark et Wilmot.—23.

DIVERS

Les bills suivants sont lus pour la deuxième fois:

Acte pour expliquer et amender l'Acte concernant la perception et l'administration du revenu, l'audition des comptes publics et la responsabilité des comptables publics.

Acte pour amender l'Acte concernant les devoirs des juges de paix, hors des sessions, relativement aux ordres et convictions sommaires.

Le dixième rapport du Comité mixte de l'impression est adopté.

En conformité de l'ordre du jour, le Sénat procède à l'examen du rapport du Comité spécial chargé de faire enquête sur les dispositions prises et les progrès réalisés au Royaume-Uni en ce qui concerne l'établissement d'un système décimal international uniforme de mesures, poids et monnaie, et de faire rapport sur la mesure dans laquelle un tel système peut être utilement appliqué aux mesures, poids et monnaie du Dominion, et

Ledit rapport étant lu de nouveau,

Sur la proposition de l'honorable **M. Ryan**, appuyée par l'honorable **M. Letellier de St Just**, il est adopté.

Les bills suivants sont lus pour la deuxième fois:

Acte concernant les lettres de change et les billets promissaires.

Loi assignant à Sa Majesté, aux fins mentionnées ci-dessus, les biens et les pouvoirs actuellement dévolus aux administrateurs de la Banque du Haut-Canada.

Acte pour amender la loi relative à l'inspection des cuirs et peaux crues est lue pour la deuxième fois.

Acte relatif aux marques apposées sur les bois de constructions.